
 

              

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Αθήνα, 13/10/2021 

Της:   Μαρίας Αθανασίου, βουλευτού Β’2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 
 
Προς:   Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 

 
ΘΕΜΑ:  «Καταγγελίες συνταξιούχων ιατρών» 

 
 

Κύριε Υπουργέ , 
 
Όπως πληροφορούμαστε από σχετικές διαμαρτυρίες, οι συνταξιούχοι ιατροί υφίστανται 
τεράστια αδικία, όσον αφορά στην προμήθεια από τα κατά τόπους φαρμακεία αντιβιοτικών 
για ιδία χρήση. Χαρακτηριστικά,  υπήρξαν φαρμακεία, όπου ζητήθηκε η συνταγογράφησή 
τους από άλλον ιατρό, προκειμένου για την διάθεση των αντίστοιχων σκευασμάτων στους 
συνταξιούχους ιατρούς. 
  
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Προτίθεσθε να ερευνήσετε τις συνθήκες υπό τις οποίες συνέβησαν τα ως άνω 

καταγγελλόμενα, έτσι ώστε να μην προκύψουν ξανά στο μέλλον παρόμοια περιστατικά ; 

 

H ερωτώσα Βουλευτής 

 

Μαρία Αθανασίου 
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